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Fråga till 
Mikael Plogell kommunstyrelsens ordförande, tillika ordförande i krisledningsnämnden 

Många yt- och grundvattenförekomster ligger redan idag mycket under normal nivå.

Vilken beredskap har vi i Bollebygd för eventuell vattenbrist under sommaren?

Miljöpartiet de Gröna i Bollebygd

Sassi Wemmer


